
Zarząd Powiatu  

Stalowowolskiego  

OZK.0022.35.2.2021    

Protokół Nr 143/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu, 

które odbyło się w dniu 26 sierpnia 2021 r. 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli 

Rozpoczęcie obrad o godz. 11:15 zakończenie o godz. 12:20 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

- Starosta Janusz Zarzeczny 

- Wicestarosta Mariusz Sołtys  

- Członkowie Zarządu: Stanisław Czochara 

 

Osoby z głosem doradczym:  

- Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda 

- Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa  

- Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk  

 

Osoby zaproszone:  

- Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach (w zastępstwie w posiedzeniu uczestniczył Inspektor  

ds. Inwestycji i zamówień publicznych Łukasz Lebioda). 

 
Proponowany porządek obrad:  

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w najem części powierzchni korytarza szkolnego w Zespole Szkół Nr 3 w Stalowej Woli. 

4. Informacja dotycząca oddania w najem 3 pomieszczeń oraz toalety i korytarza o łącznej 

powierzchni ok. 150 m2 w celu przeprowadzenia przez Powiatową Komisję Lekarską 

kwalifikacji wojskowej w 2021 roku. 

5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie od 

01 września 2021 roku porozumienia pomiędzy I Liceum Ogólnokształcącym im. K.E.N. 

i Medyczną Szkołą Policealną w Stalowej Woli w celu uregulowania zasad korzystania 

z nieruchomości przy ul. Staszica 5. 

6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w  sprawie  zmiany warunków 

wynagradzania Dyrektora Zakładu Pielęgnacyjno - Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli. 

7. Wniosek Prezesa Automobilklubu Stalowa Wola w sprawie dofinansowania „V Rundy 

Mistrzostw Polski Pojazdów Zabytkowych Polskiego Związku Motorowego”. 



8. Wniosek Ppłk Adama Bieniek, dowódcy 16. Tczewskiego Batalionu Saperów im. płka. 

Franciszka Niepokólczyckiego w Nisku w sprawie dofinansowania organizacji święta 

batalionu.  

9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2021 rok.  

10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie informacji o przebiegu wykonania 

budżetu powiatu stalowowolskiego za I półrocze 2021 roku oraz informacji 

o  kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji 

przedsięwzięć. 

11. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie informacji za I półrocze 2021 roku 

o przebiegu wykonania planów finansowych samodzielnych publicznych zakładów opieki 

zdrowotnej prowadzonych przez Powiat Stalowowolski. 

12. Przyjęcie Protokołu Nr 142/2021 z dnia 24 sierpnia 2021 r. 

13. Wolne wnioski.  

14. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 143 posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. Głosy: za – 3, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w najem części powierzchni korytarza szkolnego w Zespole Szkół Nr 3 w Stalowej Woli. 

Inspektor ds. inwestycji i zamówień publicznych Łukasz Lebioda wyjaśnił, iż Dyrektor Zespołu 

Szkół Nr 3 w Stalowej Woli wystąpił do Zarządu Powiatu o wyrażenie zgody na oddanie w najem, 

na okres od 01.09.2021 r. do 30.06.2022 r., części powierzchni korytarza szkolnego w budynku ZSO 

Nr 3, o pow. 2 m2 , dla firmy EMTEK S.C., ul. Rzeszowska 68, 36-060 Głogów. Najem dotyczy 

powierzchni pod dwa automaty do sprzedaży przekąsek i napojów. Odpłatność wynosić będzie 

300,00 zł netto miesięcznie natomiast w miesiącu, w którym wystąpią ferie zimowe, opłata będzie 

wynosiła 150,00 zł netto za miesiąc. Wydział IMP pozytywnie zaopiniował wniosek Dyrektora. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących  się  – 

0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 143/930/2021 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

części powierzchni korytarza szkolnego w Zespole Szkół Nr 3 w Stalowej Woli. 



 

Ad. 4. Informacja dotycząca oddania w najem 3 pomieszczeń oraz toalety i korytarza 

o łącznej powierzchni ok. 150 m2 w celu przeprowadzenia przez Powiatową Komisję 

Lekarską kwalifikacji wojskowej w 2021 roku. 

Inspektor ds. inwestycji i zamówień publicznych Łukasz Lebioda poinformował, że dotyczy to 

najmu 3 pomieszczeń oraz toalety i korytarza o łącznej powierzchni ok. 150 m2 w celu 

przeprowadzenia przez Powiatową Komisję Lekarską kwalifikacji wojskowej w 2021 roku. Wejście 

dla osób stających przed Powiatową Komisją Lekarską zostało wyznaczone z boku budynku. 

Wyjaśnił, że zostanie zapewniony bezkolizyjny ruch między uczniami szkoły, a osobami stającymi 

przed Powiatową Komisją Lekarską. Pomieszczenia oddane do dyspozycji Komisji nie będą miały 

wpływu na płynność lekcji lub zajęć praktycznych w CEZ. Pomieszczenia zostaną udostępnione na 

podstawie porozumienia zawartego z Powiatem Stalowowolskim na okres od 01.09.2021 r. do 

22.10.2021 r. Koszt udostępnienia pomieszczeń wynosi 17 000 zł brutto za cały okres najmu  

i zostanie pokryty ze środków Wojewody Podkarpackiego. Wydział IMP zaproponował przyjęcie 

informacji. 

Zarząd Powiatu przyjął informację dotyczącą dotycząca oddania w najem 3 pomieszczeń oraz toalety 

i korytarza o łącznej powierzchni ok. 150 m2 w celu przeprowadzenia przez Powiatową Komisję 

Lekarską kwalifikacji wojskowej w 2021 roku. 

 

Ad. 5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

od 01 września 2021 roku porozumienia pomiędzy I Liceum Ogólnokształcącym im. K.E.N.  

i Medyczną Szkołą Policealną w Stalowej Woli w celu uregulowania zasad korzystania  

z nieruchomości przy ul. Staszica 5. 

Inspektor ds. inwestycji i zamówień publicznych Łukasz Lebioda poinformował, że od 1 września 

2021 roku Medyczna Szkoła Policealna stanie się jednostką organizacyjną Powiatu. Między 

jednostkami dnia 01 września 2021 roku zostanie zawarte porozumienie dotyczące udostępnienia 

do używania sal lekcyjnych i przestrzeni wspólnych budynku przy ul. Staszica 5 - w celu podziału 

kosztów jego utrzymania (np. media, kwestie remontowe).  Obecnie Medyczna Szkoła Policealna 

im. H. Chrzanowskiej ma udostępnione 11 sal (w tym gabinet, sekretariat i sale lekcyjne) oraz 

dodatkowo 3 sale lekcyjne i salę gimnastyczną, które są do użytku wspólnego wymienionych na 

wstępie jednostek organizacyjnych powiatu. Planuje się, że ilość użytkowanych pomieszczeń 

pozostanie bez zmian przy zawieraniu nowego porozumienia. Wydział IMP pozytywnie opiniuje 

wniosek Dyrektora. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zadać pytania?  Skarbnik 

Powiatu Elżbieta Kulpa zapytała, czy Poradnia Psychologiczno – Pedagogiczna i Centrum 

Kształcenia Ustawicznego mają w zawartej pomiędzy sobą umowie przewidzianą partycypację  

w kosztach remontów?  



Obecny na posiedzeniu Zarządu Powiatu Inspektor ds. inwestycji i zamówień publicznych Łukasz 

Lebioda poinformował, że tak - w wysokości 1/3 kosztów.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 143/931/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie od 

01 września 2021 roku porozumienia pomiędzy I Liceum Ogólnokształcącym im. K.E.N. i Medyczną 

Szkołą Policealną w Stalowej Woli w celu uregulowania zasad korzystania z nieruchomości przy 

ul. Staszica 5. 

 

Ad. 6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w  sprawie  zmiany warunków 

wynagradzania Dyrektora Zakładu Pielęgnacyjno - Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli. 

Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda poinformował, że pod koniec lipca na ręce Pana Starosty, 

wpłynął wniosek podpisany przez Główną Księgową Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego SPZOZ 

w Stalowej Woli, dotyczący podwyższenia wysokości wynagrodzenia zasadniczego dla Pani 

Małgorzaty Stańczak, Dyrektora Zakładu. W ramach przygotowania projektu uchwały Zarządu 

Powiatu ustalono, że jednostka organizacyjna posiada w swojej dyspozycji środki finansowe 

pozwalające na zwiększenie wynagrodzenia. Stąd też zaproponowano, aby wynagrodzenie 

Dyrektora Zakładu Pielęgnacyjno - Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli zostało podwyższone  

o 1000, 00 zł.   

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 143/932/2021 Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego  

w sprawie w  sprawie  zmiany warunków wynagradzania Dyrektora Zakładu Pielęgnacyjno - 

Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli. 

 

Ad. 7. Wniosek Prezesa Automobilklubu Stalowa Wola w sprawie dofinansowania “V Rundy 

Mistrzostw Polski Pojazdów Zabytkowych Polskiego Związku Motorowego”. 

Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk poinformował, że w rajdzie w tym roku przewidziano 

udział 50 załóg wraz z pojazdami zabytkowymi z całej Polski i odbędzie się on w dniach 10-11 

września 2021 r. na terenie powiatu stalowowolskiego i powiatu niżańskiego. Budżet całej imprezy 

jest przewidziany na 90 tysięcy zł. Automobilklub zwrócił się z prośbą do Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego o sfinansowanie zakupu pucharów dla laureatów Mistrzostw Polski Pojazdów 

Zabytkowych Polskiego Związku Motorowego, w kwocie 5 000,00 zł. Naczelnik PKZ wyjaśnił,  

że jest to impreza o randze ogólnopolskiej i warto byłoby ją wesprzeć wnioskowaną kwotą. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, jaką kwotą do tej pory wspierane były te mistrzostwa? 

Pan Tomasz Wosk Naczelnik PKZ poinformował, że były to kwoty w przedziale od 3000,00 zł do 

5000,00 tys. zł. Starosta Janusz Zarzeczny wyjaśnił, że jest zapraszany na tą imprezę  

i poinformował, że za każdym razem jest rozdawana duża ilość pucharów - w wielu kategoriach, 

stąd też kwota o jaką wystąpił organizator jest uzasadniona.  



Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie w sprawie dofinansowania “V Rundy Mistrzostw 

Polski Pojazdów Zabytkowych Polskiego Związku Motorowego”. Głosy: za- 3, przeciw- 0, 

wstrzymujących się- 0. 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Prezesa Automobilklubu Stalowa Wola w sprawie 

dofinansowania “V Rundy Mistrzostw Polski Pojazdów Zabytkowych Polskiego Związku Motorowego”. 

 

Ad. 8. Wniosek Ppłk Adama Bieniek, dowódcy 16. Tczewskiego Batalionu Saperów im. płka. 

Franciszka Niepokólczyckiego w Nisku w sprawie dofinansowania organizacji święta 

batalionu.  

Naczelnik Wydziału PKZ poinformował, że wydarzenie to będzie się odbywało 10 września 2021 r. 

Ppłk Adam Bieniek, dowódca 16 Tczewskiego Batalionu Saperów planuje zorganizowanie szeregu 

przedsięwzięć mających na celu promocję wojsk inżynieryjnych wśród cywili. Poprosił o wsparcie 

finansowe na pokrycie części zakupu materiałów promocyjnych – w wysokości 1 000 zł brutto. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie w sprawie dofinansowania organizacji święta 

batalionu. Głosy: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Ppłk Adama Bieniek, dowódcy 16. Tczewskiego 

Batalionu Saperów im. płka. Franciszka Niepokólczyckiego w Nisku w sprawie dofinansowania 

organizacji święta batalionu. 

 

Ad.9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego za 2021 rok.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego  

w  sprawie zmian w budżecie powiatu stalowowolskiego na 2021 rok.  

Starosta Janusz Zarzeczny wystąpił z zapytaniem czy są jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie zarządził głosowanie. Głosy: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 143/932/2021 w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2021 rok. 

 

Ad. 10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie informacji o przebiegu 

wykonania budżetu powiatu stalowowolskiego za I półrocze 2021 roku oraz informacji  

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej, w tym o przebiegu realizacji 

przedsięwzięć. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w 

sprawie informacji o przebiegu wykonania budżetu powiatu stalowowolskiego za I półrocze 2021 

roku oraz informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej, w tym o przebiegu 

realizacji przedsięwzięć. 

Starosta Janusz Zarzeczny wystąpił z zapytaniem czy są jakieś pytania. Wicestarosta Mariusz Sołtys 

zapytał Panią Elżbietę Kulpę Skarbnika Powiatu czy pandemia miała wpływ na wysokość 



wydatków w szkołach. Pani Skarbnik odpowiedziała, że w zasadzie nie. Wyjaśniła, że koszty 

związane ze zużyciem mediów, poza np. wodą, w zasadzie były podobne do tych sprzed czasów 

pandemii.   

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 143/933/2021 w sprawie informacji o przebiegu wykonania 

budżetu powiatu stalowowolskiego za I półrocze 2021 roku oraz informacji o kształtowaniu się 

Wieloletniej Prognozy Finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć. 

 

Ad. 11. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie informacji za I półrocze 

2021 roku o przebiegu wykonania planów finansowych samodzielnych publicznych 

zakładów opieki zdrowotnej prowadzonej przez Powiat Stalowowolski.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego  

w sprawie informacji za I półrocze 2021 roku o przebiegu wykonania planów finansowych 

samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej prowadzonej przez Powiat 

Stalowowolski. 

Starosta Janusz Zarzeczny wystąpił z zapytaniem czy są jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie zarządził głosowanie. Głosy: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 143/934/2021 w sprawie informacji za I półrocze 2021 roku 

o przebiegu wykonania planów finansowych samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej 

prowadzonej przez Powiat Stalowowolski.  

 

Ad. 12. Przyjęcie Protokołu nr 142/2021 z dnia 26 sierpnia 2021 roku.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem Protokołu Nr 142/2021 z dnia 

26 sierpnia 2021 r. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Protokół Nr 142/2021 z dnia 26 sierpnia 2021 r. został przyjęty.  

 

Ad. 13. Wolne wnioski. 

Nie zgłoszono. 

  

Ad. 14. Zamknięcie posiedzenia. 

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu.  

 

Protokołowała:  

Katarzyna Wilk-Mozgawa 

 

Janusz Zarzeczny 
Starosta Stalowowolski 

(podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 

 


